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2013Z22722 

Vragen van het lid Klaver (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over de website scholenopdekaart.nl (ingezonden 
21 november 2013). 

Vraag 1
Waarom is de website scholenopdekaart.nl online gegaan terwijl het grootste 
deel van de informatie over scholen nog ontbreekt? 

Vraag 2
Wanneer zal de website niet meer «under construction» zijn? 

Vraag 3
Is de website op dit moment geschikt als hulpmiddel voor ouders om een 
school te selecteren, gezien het grote aantal ontbrekende gegevens? Kunnen 
ouders op basis van de website een afgewogen oordeel vellen? 

Vraag 4
Bent u van mening dat de belangrijkste indicator om scholen te vergelijken 
op de website het schooladvies voor vervolgonderwijs is? Zo nee, welke 
indicatoren acht u belangrijker of even belangrijk? 

Vraag 5
Vindt u het wenselijk dat ouders hun schoolkeuze baseren op de schooladvie-
zen voor vervolgonderwijs die in voorgaande jaren zijn gegeven? 

Vraag 6
Is het waar dat de ontwikkeling van deze website tot nu toe zeven miljoen 
euro heeft gekost? Waaraan zijn de ontwikkelingskosten besteed? Kunt u een 
onderbouwing van de kosten geven? 

Vraag 7
Hoeveel gaat de voltooiing van de website kosten? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Jadnanansing en Ypma (beiden PvdA), ingezonden 20 november 2013 
(vraagnummer 2013Z22637).
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